



19 mei 2026

1	Opening voorzitter en vaststelling agenda Aanwezig: Robby Philips, Ben v.d. Maat, Kim v.d. Poll, Daniel v. Til, Robert de Joode, Marco Kuster, Nikki Visser en André van Meerendonk (Notulen). Afwezig met bericht: Arnoud de Jong en Henk Heinhuis. De agenda wordt conform vastgesteld. De vraag wordt gesteld of het vergaderen met de commissies op de huidige wijze nog wel goed werkt, gezien het feit dat het afgelopen half jaar een aantal vergaderingen werd geannuleerd vanwege de vele afzeggingen. • We maken de afspraak dat de commissies in ieder geval, bij verhindering van de voorzitter, een vervanger zullen sturen. • We zullen ook de frequentie aanpassen t.w. aan het begin van het seizoen, vóór de herfst- en de kerstvakantie, na de winterstop, begin april en aan het einde van het seizoen. • We zullen ons meer richten op bepaalde onderwerpen en/of evenementen. • De eerste vergadering van het nieuwe seizoen zullen we (weer) besteden aan het uitwerken van de eerder in beeld gebrachte knelpunten.
2	Notulen en actiepunten vorige vergadering d.d. 02-12-2025 • Het verzoek aan Marco om de openstaande vacatures voor vrijwilligers te sturen aan Carola en Gwendolyn. Zij kunnen deze gegevens dan betrekken bij de intakegesprekken met de (ouders van) nieuwe leden. Actie: Marco • Ben heeft op 20 mei een afspraak met Chris Schuurman om de verlichting van veld 4 te bespreken.
3	Ingekomen stukken / vragen Geen
4	Mededelingen Geen
5	Inname en uitgave clubkleding Spelers zullen naar de winkel in Zaandam moeten voor het inleveren en de uitgifte van de kleding. Dit moeten we op korte termijn communiceren naar de leden. Robert zal samen met Nikki hiervoor een tekst opstellen. Actie: Robert/Nikki. Daniel zal dit namens de JC communiceren naar de (leiders van de) teams. Actie: Daniel

6	Presentatie gemeenteraad m.b.t. aanvraag derde kunstgrasveld Het bestuur zal do. 21 mei een presentatie verzorgen voor de gemeenteraad om de aanleg van een derde kunstgrasveld te promoten.
7	Update Technische Commissie door Robby - De TC is nog druk bezig met de invulling van de trainersstaf voor het volgende seizoen. Het trainerscorps is weer nagenoeg compleet. Robby zal vanuit de TC ondersteuning verlenen aan de trainersstaf. - Ab ten Broek en Gwendolyn treden toe tot de TC. - Status minutenspel (Kim) Het spel is een onderdeel van de selectie. De weddenschappen m.b.t. de thuis gescoorde doelpunten zijn uitgekeerd. Het restant wordt gebruikt voor de gezamenlijke barbecue. Tijdens het volgende seizoen moet hierover wel beter worden gecommuniceerd.
8	Update Sponsorcommissie door Nikki - Het sponsorbord, dat voorheen hing op de plek waar nu de nieuwe TV hangt, moet een nieuwe plek krijgen. Deze plek zal worden bepaald in samenspraak met Kim en Jeroen die bezig zijn met de inrichting van de kantine. - De sponsor- en de onderhoudscommissie zullen samen bepalen waar de nieuwe sponsorborden op veld 2 zullen worden opgehangen. Actie: Niki/Ben
9	Update Evenementencommissie Geen vertegenwoordiging.
10	Update Jeugdcommissie door Daniel - Er zijn de laatste tijd wat incidentjes geweest maar deze zijn inmiddels opgelost. Tijdens de communicatie graag de commissie Respect meenemen in de cc. - Het is belangrijk dat we met elkaar zorgen voor de juiste e-mailadressen in Sportlink. - In samenwerking met de TC (senioren) moeten we alle teams voor het volgende seizoen vóór 15 juni bij de KNVB inschrijven.
11	Update Vrijwilligerscommissie door Marco Voortbestaan van de commissie (Marco) Aangezien er weinig activiteit is in de commissie, waarvan Marco het enige lid is, gaat hij hiermee stoppen. De inventarisatie en het bijhouden van de vrijwilligerstaken wil hij wel blijven uitvoeren.

12	Update commissie IV/ICT door Marco. • Randal is bezig om de website te vereenvoudigen. • Binnenkort verwachten we een offerte m.b.t. het scorebord.
13	Update Kantinecommissie door Ben. • De Hoeksteen heeft een verzoek gedaan om het afscheidsfeest van groep 8 op ons terrein te mogen vieren. We gaan hier niet mee akkoord. In verband hiermee moet de tekst op de website, over het organiseren van evenementen, wat anders worden geformuleerd. Marco zal dit opnemen met de commissie Communicatie. Actie: Marco • Evaluatie Arsenio cup (Ben) Robert en Arnoud zijn bezig om onze evaluatie, die in de bestuursvergadering heeft plaatsgevonden, te communiceren aan de organisatie. • Gebruik kantine door derden op 11 en 17 juni (Ben) De gemeente heeft de kantine op deze data gereserveerd voor bijeenkomsten. • Heineken heeft aangekondigd dat op elke levering een brandstoftoeslag zal worden berekend. • Er moet een factuur worden opgesteld voor AM Wonen in verband met het gebruik van de kantine voor een voorlichtingsbijeenkomst. Actie: Arnoud
14	Update accommodatiebeheer door Ben. • Zomeronderhoud natuur- en kunstgrasvelden (Ben) Op veld 4 zijn veel onderhoudswerkzaamheden nodig die door de gemeente zullen worden uitgevoerd. Ook de kunstgrasvelden moeten worden schoongemaakt. • Stand van zaken verduurzamen (Ben) In het kader van de verduurzaming is er overleg geweest met VBK en is een offerte ontvangen om van het gas af te gaan. Via de Dumava-regeling zijn subsidiemogelijkheden beschikbaar. Een goede voorbereiding met de juiste mensen is van groot belang. Gezien de omvang van de investering zal het bestuur in november een voorstel voorleggen aan de Algemene Ledenvergadering. • Aanbrengen sponsorborden (Ben) Zie de update van de sponsorcommissie.

15	Update commissie respect door Robert. • We zullen een update sturen naar de gemeente in verband met het certificaat Veilig Sportklimaat. • Het aantal incidenten is momenteel beheersbaar en onder controle. • Er is een overleg in gang gezet met de andere Zaanse voetbalclubs inzake het veilig sportklimaat.
16	Update Communicatie / Webbeheer Geen vertegenwoordiging. Het werk binnen de commissie loopt goed. Het verzoek aan iedereen om content te sturen naar communicatie@sportingkrommenie.nl
17	Rondvraag Geen
18	Sluiting 21.15 uur